Supreme Court of Canada / Cour suprême du Canada

(le français suit)

 SEQ CHAPTER \h \r 1JUDGMENTS IN LEAVE APPLICATIONS
February 26, 2015
For immediate release

OTTAWA – The Supreme Court of Canada has today deposited with the Registrar judgment in the following applications for leave to appeal.
JUGEMENTS SUR DEMANDES D’AUTORISATION
Le 26 février 2015
Pour diffusion immédiate
OTTAWA – La Cour suprême du Canada a déposé aujourd’hui auprès du registraire les jugements dans les demandes d’autorisation d’appel qui suivent. 


 SEQ CHAPTER \h \r 1APPLICATIONS FOR LEAVE / DEMANDES D’AUTORISATION :
Summaries of these cases are available at http://scc-csc.lexum.com/scc-csc/news/en/item/4834/index.do.

Les sommaires des causes peuvent être consultés à l'adresse suivante : http://scc-csc.lexum.com/scc-csc/news/fr/item/4834/index.do
DISMISSED / REJETÉES
Sean Michael Heickert v. Her Majesty the Queen (Man.) (Criminal) (By Leave) (36149)

Coram: McLachlin / Wagner / Gascon
****

Gilles Patenaude c. Directeur des poursuites criminelles et pénales et autre (Qc) (Criminelle) (Autorisation) (36194)
Coram: McLachlin / Wagner / Gascon
****
Jonathan Hagedorn v. Her Majesty the Queen (Ont.) (Criminal) (By Leave) (36118)

Coram: Abella / Karakatsanis / Côté
****
Aaron Gregory Marriott v. Her Majesty the Queen (N.S.) (Criminal) (By Leave) (36150)

(The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal is dismissed. / 
La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d’autorisation d’appel est accueillie. La demande d’autorisation d’appel est rejetée.)

Coram: Abella / Karakatsanis / Côté

****

DISMISSED WITH COSTS / REJETÉES AVEC DÉPENS

Stephen Glover c. Fédération des producteurs acéricoles du Québec et autres (Qc) (Civile) (Autorisation) (36085)
(La demande d’autorisation d’appel est rejetée avec dépens en faveur de la Fédération des producteurs acéricoles du Québec et de la procureure générale du Québec. / 

The application for leave to appeal is dismissed with costs to the Fédération des producteurs acéricoles du Québec and the Attorney General of Quebec.)

Coram: McLachlin / Wagner / Gascon

****

Gilbert Liu c. Comité de discipline du centre de santé et des services sociaux Haut-Richelieu-Rouville et autres (Qc) (Civile) (Autorisation) (36151)

Coram: McLachlin / Wagner / Gascon

****

Thomas Percy Tupper v. Nova Scotia Barristers’ Society et al. (N.S.) (Civil) (By Leave) (36204)

Coram: McLachlin / Wagner / Gascon

****

Andrew Clifford Maracle (a.k.a. Sir Andrew C. Miracle and Andrew Clifford Miracle) v. R. Donald Maracle, Chief of the Mohawks of the Bay of Quinte on behalf of the Tyendinaga Mohawk Council and all members of the Mohawks of the Bay of Quinte   (Ont.) (Civil) (By Leave) (36096)

Coram: Abella / Karakatsanis / Côté

****

Grant R. Wilson v. Canada Revenue Agency (F.C.) (Civil) (By Leave) (36139)

(The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal is dismissed with costs. / 
La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d’autorisation d’appel est accueillie. La demande d’autorisation d’appel est rejetée avec dépens.)

Coram: Rothstein / Cromwell/ Moldaver
****

DISMISSED WITHOUT COSTS / REJETÉES SANS DÉPENS

Lyse Duchesne c. Procureur général du Québec (Qc) (Civile) (Autorisation) (36016)

Coram: McLachlin / Wagner / Gascon

****

Valery I. Fabrikant v. Her Majesty the Queen in Right of Canada et al. (F.C.) (Civil) (By Leave) (36145)

Coram: McLachlin / Wagner / Gascon
****

Zoltan Andrew Simon v. Her Majesty the Queen (F.C.) (Civil) (By Leave) (35995)

Coram: McLachlin / Wagner / Gascon
****

John Murphy v. Harold Bruce Boe et al. (B.C.) (Civil) (By Leave) (36048)
Coram: Abella / Karakatsanis / Côté

****

Ganna Begman v. Vladek Mejery (Ont.) (Civil) (By Leave) (36014)

(The motion for a sealing order is dismissed. The application for leave to appeal is dismissed without costs. / 

La requête visant à obtenir une ordonnance de mise sous scellés est rejetée. La demande d’autorisation d’appel est rejetée sans dépens.)

Coram: Abella / Karakatsanis / Côté

****

Michael McAteer et al. v. Attorney General of Canada (Ont.) (Civil) (By Leave) (36120)

Coram: Abella / Karakatsanis / Côté

****

Robert Roy v. Her Majesty the Queen (F.C.) (Criminal) (By Leave) (36146)

(The motion for an extension of time to serve and file a supplementary memorandum and for leave to serve and file a supplementary memorandum is dismissed without costs. The motion for interim constitutional exemptions from the Controlled Drugs and Substances Act, S.C. 1996, c.19, is dismissed without costs. The application for leave to appeal is dismissed without costs. / 

La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt d’un mémoire supplémentaire et en autorisation de signifier et déposer un mémoire supplémentaire est rejetée sans dépens. La requête en exemption constitutionnelle visant à écarter temporairement l’application de la Loi réglementant certaines drogues et autres substances, L.C. 1996, c. 19, est rejetée sans dépens. La demande d’autorisation d’appel est rejetée sans dépens.)

Coram: Rothstein / Cromwell / Moldaver

****

Stephen Patrick Burrows v. Her Majesty the Queen (F.C.) (Criminal) (By Leave) (36147)

(The motion for interim constitutional exemptions from the Controlled Drugs and Substances Act, S.C. 1996, c. 19, is dismissed without costs. The application for leave to appeal is dismissed without costs. / 
La requête en exemption constitutionnelle visant à écarter temporairement l’application de la Loi réglementant certaines drogues et autres substances, L.C. 1996, c.19, est rejetée sans dépens. La demande d’autorisation d’appel est rejetée sans dépens.)

Coram: Rothstein / Cromwell / Moldaver

****
Terrance Parker v. Her Majesty the Queen (F.C.) (Criminal) (By Leave) (36156)

(The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted. The motion for interim constitutional exemptions from the Controlled Drugs and Substances Act, S.C. 1996, c. 19, is dismissed without costs. The application for leave to appeal is dismissed without costs. / 
La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d’autorisation d’appel est accueillie. La requête en exemption constitutionnelle visant à écarter temporairement l’application de la Loi réglementant certaines drogues et autres substances, L.C. 1996, c.19, est rejetée sans dépens. La demande d’autorisation d’appel est rejetée sans dépens.)

Coram: Rothstein / Cromwell / Moldaver

****

Raymond Turmel v. Her Majesty the Queen (F.C.) (Criminal) (By Leave) (36159)

(The motion for interim constitutional exemptions from the Controlled Drugs and Substances Act, S.C. 1996, c. 19, is dismissed without costs. The application for leave to appeal is dismissed without costs. / 

La requête en exemption constitutionnelle visant à écarter temporairement l’application de la Loi réglementant certaines drogues et autres substances, L.C. 1996, c.19, est rejetée sans dépens. La demande d’autorisation d’appel est rejetée sans dépens.)

Coram: Rothstein / Cromwell / Moldaver

****

REMANDED / RENVOYÉE
Gary Donald Johnston v. Her Majesty the Queen (B.C.) (Criminal) (By Leave) (36144)

(The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted.  Pursuant to subsection 43(1.1) of the Supreme Court Act, the case forming the basis of the application for leave to appeal is remanded to the Court of Appeal for British Columbia for disposition in accordance with R. v. Hart, 2014 SCC 52. / 
La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d’autorisation d’appel est accueillie.  Conformément au paragraphe 43(1.1) de la Loi sur la Cour suprême, l’affaire à l’origine de la demande d’autorisation d’appel est renvoyée à la Cour d’appel de la Colombie-Britannique pour qu’elle statue en conformité avec R. c. Hart, 2014 CSC 52.)

Coram: McLachlin / Wagner / Gascon
****
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